
Referat 
Bestyrelsesmøde 22.04.03 

 
Tilstede: Arne Jager, Gert Møller, Erik Hauch, Johnny Holm 
Fraværende: Lotte Hedegaard, 

 
1. Skal vi have et ”by reglement”? – altså noget med at man må og ikke må forskellige 

ting. F.eks. slå græs og anden brug af motorredskaber efter 20 osv. osv. og hvis vi 
skal have det – skal det så være en del af de tinglyste vedtægter. Bestyrelsen tænker 
over det til næste møde. Bestyrelsen har tænkt færdig, og der var brede enighed om 
at vi ikke skal have det. Vi mener at man kommer meget længere med en dialog, og 
hvem skulle i øvrigt håndhæve det? Bestyrelsen? Nej tak! 

2. Arbejdslørdag på legeplads og boldbane var den 5. april. Der kom 3 voksne i alt. Det 
er simpelthen for dårligt. Konsekvensen må være at vi køber os fra det i fremtiden. 

3. Gadelamper – pris pr. lampe 2.200,-. Forsigtigt overslag 5.000,- pr. lampested. 
Fremlægges på generalforsamling. Overslag 150-250.000,-. Berørte veje er 
Bakkevænget, Blomstervænget, Østervænget en del af Nøddevænget og 
Kløvervænget. Bestyrelsen fremlægger fo rslag på generalforsamling om at gå videre 
med projektet. Mandat skal gives til at vi kan indgå aftale med kommune (driftsaftale) 
– samt finansiering med bank eller evt. Kommune. 

4. Som konsekvens af forslag om belysning foreslås derfor kontingentforhøjelse til 
750,00 – såfremt gadebelysning nedstemmes – ændres kontingentforhøjelsen til 
500,00 

5. Ansøgning til opdatering af legepladsen – der laves ansøgning til Frederikshavn 
Kommune – teknisk forvaltning , hvor vi søger om hel eller delvis finansiering af 
redskaber etc. - ca. 20.000 + moms. JH (er sendt den 26.04) 

6. Generalforsamling fastsat til den 27.05.2003 – indkaldelse udsendes første uge i maj. 
(skal være omdelt 14 dage før.) JH dagsorden – omdeling alle 

7. Dirigent til generalforsamlingen – GM spørger Laust Højgaard 
8. Nedlæggelse af rute 802 – vi kontakter Bangsbostrand Skole – Inspektør Anette 

Jensen (JH er gjort) – Jens Hedegaard (EH er gjort). Vi sender indsigelse med forslag 
om at omlægge rute 73 i stedet (forslag er sendt til bestyrelsen 260403). Det burde 
alle parter se som en forbedring – NT kan nedlægge sin rute 802 uden problemer og 
får et større kundegrundlag til rute 73. Skolebørnene får den samme skolevej som 
hidtil. Beboere i Haldbjerg-Vangen får en bedre service da vi får weekend-drift til 
Frederikshavn, og vi får samtidig bus direkte til Sæby og Aalborg. 
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